

English version (Die [deutsche Version](#) finden Sie unten)

Firmware update (version 075) 07/2014

Products: Gigaset A510IP, C430IP, C430A IP, C530IP, C530A IP, C590 IP, C595 IP, C610 IP, C610A IP, N300 IP, N300A IP

Improvements and changes with firmware update:

- Fixed problem with version 72 with sporadic instability (reset) of base station after intensive use.
- Fixed problem with call forwarding an external call in conjunction with Cisco Manager.
- de telefoongids (The Netherlands): Online directory search is now possible again.
- Password is now hidden inside VoIP wizard
- In the case of repeated incorrect PIN is entered, the new entry will be delayed
- S68H mobile part: Fixed problem with CLIP display
- Fixed problem with blind transfer for Telavox.se and Firmix.at
- URI dialing: fixed issue with added international dialing code / prefix number
- Fixed problem with consultation call when setting „specifying rules for telephony“
- Fixed problem search inside Gigaset.net phone book and editing of own nick name is now possible again.

Gigaset

Wherever you go.

Deutsche Version

Firmware Update (Version 075) 12/2012

Produkte: Gigaset A510IP, C430IP, C430A IP, C530IP, C530A IP, C590 IP, C595 IP, C610 IP, C610A IP, N300 IP, N300A IP

Verbesserungen und Änderungen mit dem Firmware Update:

- Problem der Version 72 mit sporadischer Instabilität und Reset der Basisstation nach intensiver Nutzung behoben
- Problem mit Gesprächsweitervermittlung eines externen Gesprächs in Zusammenhang mit Cisco Manager behoben
- de telefoongids (Niederlande): Online Telefonbuchsuche ist nun wieder möglich
- Passwort wird nun im VOIP Wizard verborgen angezeigt
- Im Fall der wiederholten Eingabe einer falschen PIN wird nun die Neueingabe verzögert
- S68H Mobilteil: Problem mit CLIP Anzeige behoben
- Problem mit Blindtransfer für Telavox.se und Firmix.at behoben
- URI Wahl: Problem mit hinzugefügter Ländervorwahl / Vorwahlkennziffer behoben
- Problem mit Rückfrage behoben, bei Einstellung "Ortsvorwahl für Ortsgespräche über VoIP"
- Suche im Gigaset.net Telefonbuch und das Editieren des eigenen Nicknamens ist nun wieder möglich.

[Top](#)